
Båtdragsträsket 

Historik 

Byggmästare Idar sökte tillstånd att använda Båtdraget till vattentäkt. Vattennivån skulle 

regleras med hjälp av ett brädplank, en s.k. skibord med en dammlucka. En polygonpunkt 

borrades fast i berget mittemot vattenverket som referenspunkt. Byggmästare Idar 

överlämnade vattenanläggningen med erforderliga tillstånd till samfällighetsföreningen. 

Vattenanläggningen har varit en stående fråga på samtliga årsmöten. Den har fungerat 

bra under många år och kontinuerligt renoverats och moderniserats. 

Händelser under åren 

Det började att växa upp större öar av vass i sjön. En entreprenör anlitades som kunde 

erbjuda vattenslåtter. Detta skulle utföras under tre år. Andra året upptäcktes en påbörjan 

av vattenpest. Entreprenören kunde inte sjösätta sin vassröjningsmaskin på grund av 

vattenpestens utbredning. 

Styrelsen tog kontakt med flera konsulter i vattenfrågan. Man valde en oberoende och 

eftersom frågan var så infekterad valdes ett Göteborgsföretag för att analysera 

Bårdragträskets vatten och komma med förslag till åtgärder. 

Förslag till åtgärder: 

• Muddring av sjöbotten. 

• Täcka hela botten med en typ presenning. 

• Täcka hela bottenytan med sten. 

• Inplantera Gräskarp. 

Under de senaste åren behövde vattenansvarig rensa inloppssilen ett flertal gånger i 

veckan. Tyvärr blev det en del vattenproblem på grund av att jollen inte gick att komma 

ut till vattenintaget. 

 Utplantering av gräskarp 

Styrelsen beslutade att infordra erforderliga tillstånd för inplantering av gräskarp. Efter att 

styrelsen fått sin ansökan godkänd beställdes 60 gräskarpar som inplanterades hösten 

2016. 

År 2017 

Med stor spänning har vattenpestens utveckling visuellt följts upp. Redan vid 

islossningen hade utbredningen minskat betydligt. Kring midsommar var i stort all 

växlighet runt flotten vid vattenintaget helt rent från pesten. Ingen rensning har behövts 

under hela året.  


